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Nemrég portálunk foglalkozott  a szombatfalvi fenyves fogyatkozásának problémájával. A
jelenségre Jakab Attila Zöld-párti önkormányzati képviselő
hívta fel a figyelmünket: neki az utcában lakók jelezték, hogy elkezdték a fenyvesből kivágni a
fákat. Együtt győződtünk meg arról, hogy valóban építkezés és fakitermelés folyik a területen.
Az esetet a soron következő ülésen terjesztették a tanács elé, ahol
Bunta Levente
 polgármester jelezte, hogy már ismertették vele az esetet és megtették a szükséges lépéseket.

  

Idő közben ismét Farkas Domokos urbanisztikai osztályvezetőnél érdeklődtünk, aki legutóbbi
ottjártunkkor megígérte, hogy a dolgok után jár.
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Farkas beszámolt, hogy kivizsgálták az ügyet és megállapították, valóban illegális építkezés
zajlott a telken. Ennek folytatását letiltották és az esetet jegyzőkönyvezték. A
szabálytalanságért az építtetőt 1.000 lejre büntették (ilyen esetekben a büntetés 1.000-től
10.000 lejig terjedhet). Ezzel egyidejűleg megkapta a felszólítást, hogy az építkezéshez a
szükséges engedélyeket július 1-ig mutassa be.

  

"Ha szeretne építkezési engedélyt kapni, akkor a dokumentációt július 1-ig kell bemutatnia.
Amennyiben a tulajdonos perelni fog, ez a határidő még tovább húzódhat." – mondta Farkas.

  

A továbbiakban arról beszéltünk, hogy az ott található fenyők kivénült, vágásérett fák, amik
életveszélyesek lehetnek. A helyszínen jól látható, hogy több fa bármelyik pillanatban kidőlhet.
"A tulajdonos sem azért akar oda építeni, hogy kivágja a fákat, annak nem lenne értelme" –
magyarázta az osztályvezető, majd megnyugtatott, hogy a tulajdonos csak a legszükségesebb
fákat vágja ki, valamint ezeket pótolni fogja új csemetékkel, hiszen ez neki is érdeke.
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